
Høringsuttalelse til ressursgruppas foreløpige rapport: 
“Helgelandssykehuset 2025” 

 

Fra Legene ved Sandnessjøen Legekontor 

Ved Sandnessjøen Legekontor er vi 9 faste ansatte fastleger hvorav 6 er spesialisert i allmennmedisin, 
i tillegg har vi en turnuslege. 

 

Vi har lenge sittet på sidelinjen og fulgt med prosessen «Helgelandssykehuset 2025». Nå når 
høringsfristen nærmer seg ønsker vi å komme med noen innspill. Da vi nylig leste høringsuttalelsen 
fra Akuttmedisinsk klinikk ved UNN synes vi mange av de viktigste poengene i saken ble belyst og vi 
stiller oss bak høringsuttalelsen fra Akuttmedisinsk klinikk ved UNN. 

Vi er enig med ressursgruppa at det bør være et stort sykehus på Helgeland. Men av hensyn til de 
sykeste, både akutte syke og kronisk syke, samt de fødende bør sykehuset legges sentralt på 
Helgeland dvs sør for Korgfjellet slik at flest mulig av pasientene på Helgeland når sykehuset innen 
kortest mulig tid. 

Ideen om et super-DMS på Mo ala Alta har vi også større tro på da Mo i kraft av sin størrelse vil 
kunne drifte et slik DMS på en god måte. 

Vi støtter Akuttmedisinsk klinikk ved UNN sin bekymring på hva plassering av ett stort akuttsykehus i 
Mo i Rana vil bety for regulariteten til ambulansehelikoptrene.  
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Legene ved Sandnessjøen Legekontor 

Sandnessjøen 28.02.19 

 

 


